
Fra: Terje Bruvik <tebru@online.no> 
Sendt: 26. februar 2018 22:29 
Til: Postmottak Lindås; Arne Helgesen; Solheim, Britt; Siril Therese Sylta 
Emne: Ådnevik 
 

Hei. 

Hvorfor får jeg ikke svar på mailene mine om utviklingen i saken om forurensingen i 

Ådnevik? 

Har sendt mange etterlysninger om fremdrift i saken.  

Er det fortsatt ikke mottatt noe resultat av vannprøver som ble tatt for 6 mnd siden................? 

Nå krever vi svar. 

 

Mvh 

Terje Bruvik 
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